
Protokół nr IX/07 
z sesji Rady Gminy Górzyca 

odbytej dnia 29 czerwca 2007 r. w Sali narad Urzędu Gminy (Centrum 
Spotkań Polsko-Niemieckich). 

 
 
Przewodniczący Rady Gminy p. Bogdan Nerko o godzinie 1300 otworzył sesję 
i po powitaniu radnych i gości oświadczył, że zgodnie z listą obecności na sesji 
obecnych jest 11 radnych  (nieobecni: radny Krzysztof Bańka, radny Łukasz 
Bastkowski, radna Beata Dziemidowicz i radna Maria Pakos) i stwierdził 
prawomocność obrad.    
 
Przewodniczący Rady powitał obecnego na dzisiejszej sesji Wicestarostę 
Powiatu Słubickiego Pana Andrzeja Bycka. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy radni wnoszą propozycje do porządku 
obrad sesji.  
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag do porządku obrad sesji. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad IX sesji. 
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie  porządku obrad. 
3. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie wyłapywania bezdomnych psów. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli nawiązania współpracy 

pomiędzy Gminą Górzyca a Gminą Podgórzyn. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie warunków i trybu przyznawania nagród ze 

specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie i budżetu Gminy Górzyca 

na 2007 rok. 
8. Plan działań szkół i Gminnego Ośrodka Kultury w okresie wakacyjnym. 
9. Sprawozdanie z działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej za okres 6 

miesięcy 2007 roku.  
10. Sprawozdanie Kierownika Zespołu z realizacji zadań Zespołu ds. 

Funduszy Strukturalnych UE. 
11. Informacja w sprawie przynależności Gminy Górzyca do Związku 

Międzygminnego ODRA-WARTA. 
12. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
13. Interpelacje  radnych Rady Gminy. 

 



14. Wolne wnioski i informacje. 
15. Zakończenie obrad IX sesji Rady Gminy.  

 
 
Realizacja porządku obrad: 
 
Ad. 1 i 2  
Zrealizowano na wstępie . 
 
Godz. 1310 – na obrady sesji spóźniona przybyła radna Maria Pakos (obecnych 
na sesji jest 12 radnych). 
 
Ad. 3 
Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
Wójt Gminy Tomasz Kowalczyk przedstawił następujące informacje                
z działalności w okresie międzysesyjnym: 
 
- korzystając z obecności Wicestarosty Powiatu Słubickiego Pana Andrzeja 
Bycka Wójt spytał, czy możliwe będzie pozyskanie dotacji na modernizację 
drogi powiatowej Żabice – Spudłów ? 
Wicestarosta odpowiedział, że to zadanie nie jest ujęte w budżecie na rok 2007. 
W roku 2008 wykonana będzie niezbędna dokumentacja. Jest to zadanie bardzo 
duże i trudno jest mu ocenić w jakim terminie zostanie wprowadzone do 
realizacji w budżecie Powiatu Słubickiego. Dodał, że ten temat będzie 
rozważony w stosownym czasie. 
 
-  Wójt poinformował, że 18 lipca br. odbędzie się przetarg na sprzedaż działki o 
pow. 8,84 ha w obrębie miejscowości Górzyca – wstępnie zainteresowana jest 
kupnem firma BMB INVEST Sp. z o.o.  (wartość 860 tys. zł) 
- budowa kompleksu sportowo-rehabilitacyjnego przebiega bez większych 
problemów – przewiduje się zakończenie prac do końca 31 lipca br.; 
- 26 czerwca odbyło się spotkanie z Dyrektorem PFRON Panem Sławomirem 
Kulczyńskim, wstępnie omówiono warunki umowy na stanowisko 
Pełnomocnika ds. Osób Niepełnosprawnych o wartości 37 500 zł; 
- uzyskaliśmy dotację Lubuskiego Urzędu Wojewódzkiego w wys. 120 tys. zł na 
modernizację budynku po Straży Granicznej przy ul. Kostrzyńskiej w Górzycy 
na potrzeby Centrum Usług Społecznych, ponadto będziemy  starali się o środki 
w ramach programu likwidacji barier architektonicznych z Urzędu 
Marszałkowskiego oraz o refundację stanowisk z Powiatowego Urzędu Pracy; 
- budowa chodnika w miejscowości Owczary – wartość robót 170 tys. zł; 

 



- na wniosek sołtysa Pana Krzysztofa Urbańskiego wykonano w miejscowości 
Pamięcin rynsztok odprowadzający wody opadowe – wartość zadania ok. 25 tys. 
zł; 
- prowadzone są prace remontowe mostu w Górzycy i modernizacja nawierzchni 
drogi Górzyca – Kostrzyn nad Odrą; 
- w związku z instalacją w Pamięcinie fotoradaru, Urząd Gminy wykonał plan 
ruchu drogowego; 
- przekazano środki w wys. 10 tys. zł z rezerwy oświatowej na budowę łącznika 
szkoły w Górzycy z budynkiem OPS; 
- rozpoczęty został remont świetlicy wiejskiej w Laskach Lubuskich; 
- dzisiaj odbędzie się spotkanie z Kierownikiem Rejonu Energetycznego, na 
którym będzie omawiana modernizacja oświetlenia w gminie; 
 
Godz. 1320 – na obrady sesji spóźniona przybyła radna Beata Dziemidowicz 
(obecnych na sesji jest 13 radnych). 
 
- informacja o nawiązaniu współpracy pomiędzy Gminą Górzyca a  Gminą 
Podgórzyn – przygotowany został i przedłożony radzie projekt uchwały w tej 
sprawie; 
- w ramach programu Ministerstwa Edukacji Narodowej „Pracownia 
komputerowa dla szkół” ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego 
Szkoła Podstawowa w Żabicach otrzymała wyposażenie pracowni dla 10 
stanowisk komputerowych. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że Pani Monika Karasińska Kierownik 
WTZ poprosiła, aby zagadnienia zawarte w porządku obrad sesji w pkt. 9 
Sprawozdanie z działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej za okres 6 miesięcy 
2007 roku z uwagi na ważne obowiązki mogła przedstawić na wstępie realizacji 
porządku obrad. Stwierdził, że jeżeli radni nie wnoszą sprzeciwu wyrazi zgodę 
na przedstawienie sprawozdania z działalności WTZ na wstępie.  
Radni nie zgłosili uwag. 
 
Ad. 9 
Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej Monika Karasińska przedstawiła 
Sprawozdanie z działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej za okres 6 miesięcy 
2007 roku.  
 
Przewodniczący Rady spytał, czy Starosta przekazuje środki zgodnie                 
z wcześniejszymi ustaleniami? W odpowiedzi Pani Karasińska stwierdziła, że 
Starostwo przekazuje środki na bieżąco zgodnie z planem. 
Wicestarosta Pan Bycka dodał, że działalność WTZ ma przychylność Starosty          
i w miarę możliwości przekazywane są środki na działalność jednostki. 

 



Ponieważ Starostwo boryka się innymi zadaniami priorytetowymi, jak np. 
szpital, nie możemy zwiększać dotacji na działalność WTZ. 
 
Radni nie zgłosili innych uwag. Sprawozdanie zostało przyjęte. 
 
Ad. 4 
Podjęcie uchwały w sprawie wyłapywania bezdomnych psów. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Insp. ds. zaopatrzenia w wodę                
i p.poż. Wiesława Braszak. Poinformowała radnych, że do zadań własnych 
gminy należy opieka i wyłapywanie bezdomnych zwierząt oraz rozstrzyganie      
o dalszym postępowaniu z nimi odbywa się na mocy uchwały Rady Gminy 
podjętej w uzgodnieniu z powiatowym lekarzem weterynarii, oraz po 
zasięgnięciu opinii upoważnionego przedstawiciela organizacji społecznej, 
której statutowym celem działania jest ochrona zwierząt. Powiatowy Lekarz 
Weterynarii w Słubicach przedmiotowy projekt uchwały zaopiniował 
pozytywnie. Zgodnie z § 2 Rozporządzenia Ministra Spraw Wewnętrznych         
i Administracji w sprawie zasad i warunków wyłapywania bezdomnych 
zwierząt (Dz.U. z 1998 Nr 116 poz. 753) wyłapywanie bezdomnych zwierząt 
ma charakter stały lub okresowy w zależności od treści uchwały / Nr IX/53/07 
 
Godz/ 1340 – na obrady sesji  radny Zbigniew Raźny  opuścił obrady sesji 
(obecnych na sesji jest 12 radnych). 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że na wspólnym posiedzeniu komisji rady     
w dniu 25 czerwca br. projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany              
i otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
 
Radna Małgorzata Mazur stwierdziła, że wyłapywanie psów powinno 
odbywać się częściej, ponieważ w Stańsku było zdarzenie pogryzienia dziecka 
przez psa. 
Wójt odpowiedział, że schronisko obecnie prowadzone jest przez miasto 
Kostrzyn nad Odrą i tam należy składać uwagi. 
  
Radni nie wnieśli innych uwag i wniosków w związku z czym Przewodniczący 
Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 12 radnych,  jednogłośnie 12 głosami „za” 
podjęła uchwałę Nr IX/53/07 w sprawie   /uchwała stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
 

 



Ad. 5 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli nawiązania współpracy pomiędzy 
Gminą Górzyca a Gminą Podgórzyn. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Górzyca Maria 
Palichleb. Poinformowała radnych, że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 12 ustawy        
z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym mówi, że do właściwości Rady 
Gminy należy podejmowanie uchwał w sprawach współdziałania z innymi 
gminami. W czasie wojewódzkiej uroczystości przekazania samochodów 
pożarniczych, które odbyło się w grudniu 2006 roku doszło do spotkania 
przedstawicieli władz gmin Górzyca i Podgórzyn. Gmina Podgórzyn jest górską 
gminą turystyczną, która leży na granicy dwóch mezoregionów - krain 
przyrodniczych, Karkonoszy i Kotliny Jeleniogórskiej. Rozmowy były bardzo 
konstruktywne i obie strony wyraziły chęć współpracy, która polegałaby 
głównie na wymianie młodzieży szkolnej w okresie letnim i zimowym oraz 
realizacji programów unijnych wspólnie z partnerami z Niemiec i Czech.  
W dniu 18 czerwca 2007 r. Wójt Gminy Górzyca Tomasz Kowalczyk spotkał 
się z Sekretarzem Gminy Podgórzyn Panem Markiem Piwowarskim.  
W czasie spotkania Sekretarz Gminy Podgórzyn zaprezentował gminę, oraz 
omówiono warunki współpracy. Uzgodniono, że po podjęciu uchwał przez Rady 
Gmin, władze Gminy Podgórzyn przyjadą do Górzycy na otwarcie Kompleksu 
Sportowo-Rehabilitacyjnego, w którym będzie uroczyście podpisana umowa      
o współpracy.  
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że na wspólnym posiedzeniu komisji rady     
w dniu 25 czerwca br. projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany             
i otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Dodał, że Gmina Podgórzyn 
położona jest się w bardzo atrakcyjnym regionie Polski i warto wykorzystać 
kontakty i prowadzić współpracę. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym Przewodniczący 
Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 12 radnych, jednogłośnie 12 głosami „za” 
podjęła uchwałę Nr IX/54/07 w sprawie  wyrażenia woli nawiązania współpracy 
pomiędzy Gminą Górzyca a Gminą Podgórzyn /uchwała stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad. 6 
Podjęcie uchwały w sprawie warunków i trybu przyznawania nagród ze 
specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli. 
 

 



Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Ref. ds. oświaty Kamila Łaszewicz. 
W uzasadnieniu poinformowała radnych, że zgodnie z rozstrzygnięciem 
nadzorczym Wojewody Lubuskiego z dnia 2 lutego 2007 r. konieczne jest 
podjęcie uchwały w sprawie kryteriów i trybu przyznawania nagród dla 
nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze. Dodała, że zapisy 
dotyczące nagród i innych świadczeń ze stosunku pracy zawarte są w rozdziale 
IV uchwały nr IV/16/06 Rady Gminy Górzyca z dnia 29 grudnia 2006 r. w 
sprawie określenia regulaminu przyznawania dodatków i innych elementów 
wynagrodzenia nauczycieli w placówkach oświatowych prowadzonych przez 
Gminę Górzyca na rok 2007, powinny być przedmiotem odrębnej uchwały. Art. 
49 ust. 2 Karty Nauczyciela, z którego wynika delegacja dla rady do ustalenia 
kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli – w przeciwieństwie do 
art., 30 ust. 6 – nie nakłada obowiązku corocznego podejmowania takiej 
uchwały, a sam tryb jej uchwalenia jest inny niż tryb wymagany przy podjęciu 
uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli. Do podjęcia 
uchwały w sprawie ustalenia przyznawania nagród nie jest bowiem konieczne 
uzgodnienie jej projektu ze związkami zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że na wspólnym posiedzeniu komisji rady     
w dniu 25 czerwca br. projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany               
i otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym Przewodniczący 
Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 12 radnych,  jednogłośnie 12 głosami „za” 
podjęła uchwałę Nr IX/55/07 w sprawie  warunków i trybu przyznawania 
nagród ze specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli /uchwała stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 7 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie i budżetu Gminy Górzyca na 
2007 rok. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Beata Gołębiowska. 
Poinformowała radnych, że omawiany projekt uchwały wprowadza następujące 
zmiany w budżecie i budżetu Gminy Górzyca na 2007 r.: 
- zwiększa się dochody i wydatki budżetu gminy o kwotę 887.343 zł ; 
- zmienia się załącznik nr 3 do uchwały budżetowej z 29 grudnia 2006 r. – 
Limity wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne w latach 2007-2009 
(załącznik nr 3 projektu uchwały); 

 



- zmienia się załącznik nr 4 uchwały budżetowej z dnia 29 grudnia 2006 r. – 
Wydatki na programy i projekty realizowane ze środków pochodzących                      
z funduszy strukturalnych i Funduszu Spójności (załącznik nr 4 projektu 
uchwały). 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że na wspólnym posiedzeniu komisji rady     
w dniu 25 czerwca br. projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany              
i otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag i wniosków w związku z czym Przewodniczący 
Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 
 
W wyniku głosowania jawnego Rada Gminy na ustawowy skład Rady 15  
radnych, przy obecności na sesji 12 radnych,  jednogłośnie 12 głosami „za” 
podjęła uchwałę Nr IX/56/07 w sprawie zmian w budżecie i budżetu Gminy 
Górzyca na 2007 rok  /uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 8 
Plan działań szkół i Gminnego Ośrodka Kultury w okresie wakacyjnym. 
 
Plan działań Gminnego Ośrodka Kultury w okresie wakacyjnym w zastępstwie 
Dyrektora GOK przedstawiła Pani Ewa Piechota Gł. Specjalista ds. ewidencji 
Działalności Gospodarczej i obsługi Księgowej Instytucji Kultury. 
 
Dyrektor Zespołu Szkół w Górzycy Pani Alicja Kierska przedstawiła plan 
działań Zespołu Szkół w okresie wakacyjnym. 
 
Radny Ryszard Dębiński poinformował, że ok. 50 osobowa grupa dzieci 
spędzi wakacje nad morzem (Niesulice i Pobierowo) dzięki sfinansowaniu 
pobytu ze środków Gminnej Komisji ds. Przeciwdziałania 
Alkoholizmowi./Pisemne informacje stanowią załącznik do protokołu. 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag. Informacje  zostały przyjęte. 
 
Ad. 9 
Zrealizowano na wstępie. 
 
Ad. 10 
Sprawozdanie Kierownika Zespołu z realizacji zadań Zespołu ds. Funduszy 
Strukturalnych UE. 
 

 



Sprawozdanie przedstawił i omówił Kierownik Zesp. Ds. Funduszy 
Strukturalnych UE i Ochrony Środowiska Robert Stolarski / sprawozdanie 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że podczas obchodów Dni Województwa 
Lubuskiego 17.06.2007 r. w Zielonej Górze gminy Powiatu Słubickiego 
wypadły bardzo źle. Powiat nie był przygotowany właściwie do tej imprezy. 
Brak było materiałów promocyjnych. Dodał, że mamy się czym pochwalić,        
a stoiska promujące nasz teren  posiadały materiały prezentujące Park 
Narodowy, murawy Parku Krajobrazowego i kościoły. 
Wicestarosta stwierdził, że Powiat Słubicki faktycznie nie był właściwie 
przygotowany z uwagi na ostanie wydarzenia i zawirowania polityczne . 
Poinformował, że od 1 lipca br. zaczyna swoją działalność Biuro Promocji         
i Rozwoju Powiatu i uruchomiona zostanie strona w internecie promująca 
Powiat Słubicki. Stwierdził, że złe przygotowanie się do imprezy obchodów Dni 
Województwa Lubuskiego jest złym świadectwem i antyreklamą. Obiecał, że 
kolejne tego typu imprezy będą przygotowane profesjonalnie. 
 
Radni nie zgłosili innych uwag. Sprawozdanie zostało przyjęte. 
 
Ad. 11 
Informacja w sprawie przynależności Gminy Górzyca do Związku 
Międzygminnego ODRA-WARTA. 
 
Informacje przedstawił i omówił Gł. Specjalista ds. budownictwa, inwestycji 
gospodarki przestrzennej i dróg Kazimierz Boguszewicz 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag. Informacja   została przyjęta. 

 
Ad. 12 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem czy radni zgłaszają uwagi do 
protokołu z obrad  VIII sesji Rady Gminy. 
 
Radni nie zgłosili uwag do protokołu i w wyniku głosowania jawnego protokół 
został przyjęty jednogłośnie 12 głosami „za”. 

 
Ad. 13 
Interpelacje  radnych Rady Gminy. 
 
Radni nie zgłosili interpelacji.  
 

 



Zapytania i wnioski skierowane do Wicestarosty Powiatu Słubickiego Pana 
Andrzeja Bycka: 
 
- Radny Kazimierz Filipowicz  poprosił o rozważenie możliwości 
zamontowania barierek zabezpieczających przed ruchem drogowym wzdłuż 
modernizowanego przez Powiat Słubicki odcinka ul. Października w Żabicach. 
Dodał, że wzmożony ruch samochodowy stwarza niebezpieczeństwo zwłaszcza 
dla dzieci. 
Wicestarosta odpowiedział, że wniosek radnego przekaże do załatwienia. 
 
- Radna Maria Pakos poprosiła Wicestarostę o osobiste zajęcie się tematem 
naprawy skrzyżowania ul. K. Wielkiego i Placu Wolności w Czarnowie. 
Stwierdziła, że po wykonaniu modernizacji drogi pozostawiono skrzyżowanie w 
stanie utrudniającym poruszanie się pojazdów samochodowych, ponadto po 
deszczach gromadzi się tam woda. 
Wicestarosta obiecał przekazanie tego problemu do załatwienia. 
 
- Radna Maria Syktus stwierdziła, że modernizacja drogi relacji Żabice – 
Spudłów jest konieczna i informacja o wykonaniu dokumentacji w roku 2008  
jest mało pocieszająca, ponieważ faktyczne prace przeprowadzone będą w 
latach późniejszych. Jest to zadanie kosztowne, ale dla mieszkańców Spudłowa 
jest bardzo uciążliwe poruszanie tą drogą. Radna poprosiła Wicestarostę o 
konkretną odpowiedź w sprawie modernizacji drogi powiatowej Żabice – 
Spudłów. Ponadto złożyła wniosek o systematyczne wykaszanie poboczy drogi. 
Wicestarosta odpowiedział, że w dniu dzisiejszym osobiście zobaczy jak 
wygląda stan drogi i złoży wniosek o jak najszybsze wprowadzenie tego zadania 
w budżecie Powiatu Słubickiego. 
 
Ad. 14 
Wolne wnioski i informacje. 
 
Sołtys sołectwa Radówek Dariusz Tuszewski złożył wniosek o wykaszanie 
trawy w Radówku. Stwierdził, że pracownicy wykonują te prace bardzo 
niedbale. 
 
Sołtys sołectwa Laski Lubuskie Anna Kuzioła zwróciła uwagę na problem ze 
stawem we wsi, który jest zarośnięty i stwarza zagrożenie dla dzieci. Prosi o 
rozważenie możliwości ogrodzenia go. 
 
Sołtys sołectwa Stańsk Janusz Dylong zaproponował, aby zainstalowane 
zostały barierki w Stańku k/ świetlicy 
 

 



Sołtys sołectwa Pamięcin Krzysztof Urbański prosi o złożenie wniosku do 
Komendy Powiatowej Policji o częstsze patrole w Pamięcinie k/ szkoły oraz o 
zakup materiałów promocyjnych „bezpieczna droga”, aby poprawić świadomość 
młodzieży i dorosłych  nt. wypadków drogowych. 
Wójt Gminy odpowiedział, że ten temat poruszany był w rozmowach z 
Komendantem Policji, który w odpowiedział, że  policja nie posiada środków na 
przeprowadzanie takich akcji. Dodał, że takie wydatki musimy planować i sołtys 
może  złożyć taki wniosek do budżetu Gminy Górzyca. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że zgłoszone przez sołtysów wnioski są 
ważne i sołtysi powinni uwzględnić je w propozycjach zgłaszanych do projektu 
budżetu na rok 2008. 
 
Ad. 15 
Zakończenie obrad IX sesji Rady Gminy.  
 
Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad sesji oraz brak dalszej dyskusji 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął IX sesję Rady Gminy Górzyca  
/godz. 1430. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Górzyca 
(-) Bogdan Nerko 

 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała Grażyna Markowska. 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 


